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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Emocje, jakie wywo³a³a informacja o zagro¿eniu kontynuacji modernizacji i przebudowy drogi S16

i obwodnicy Olsztyna, nie opadaj¹ do dnia dzisiejszego. Zarówno w³adze samorz¹dowe, jak i œrodowiska
gospodarcze, a tak¿e ogólnie rozumiana spo³ecznoœæ województwa warmiñsko-mazurskiego nie kryj¹
swojego oburzenia w tej sprawie.

Nawet po uwzglêdnieniu sytuacji finansowej kraju brak mi argumentów, by uzasadniæ, i¿ w³aœnie te
inwestycje pozbawione bêd¹ finansowania. Sytuacja jest tym bardziej skomplikowana, i¿ w wyniku
wczeœniejszych zapowiedzi o kontynuacji budowy dróg, w szczególnoœci drogi S16, nast¹pi³o rozbudze-
nie nadziei spo³ecznych. Ju¿ we wczeœniejszych oœwiadczeniach informowa³em Pana Ministra, ¿e roz-
wój infrastruktury to jeden z priorytetów naszego województwa.

Zwracam siê z proœb¹ o ponowne przeanalizowanie sytuacji oraz podjêcie dzia³añ zmierzaj¹cych do
kontynuowania rozpoczêtych inwestycji drogowych na terenie województwa warmiñsko-mazurskiego.

Z powa¿aniem
Marek Konopka




